
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

______________________________________ 

Township of Champlain 

Resolution 
Regular Council Meeting 

Agenda Number: 11.1. 
Resolution Number 2025-120 

Title: Councillor Gerry Miner - Surveillance and Monitoring of Heavy Vehicles in Ontario 

Date: April 24, 2025 

Moved By: Gérard Miner 
Seconded By: Paul Burroughs 

Whereas the Council of the Township of Champlain is of the opinion that additional surveillance and monitoring 
of heavy vehicles in Ontario is required to ensure the safety of other motorists, property owners, and pedestrians. 

Be it resolved that the Township of Champlain calls upon the Government of Ontario to: increase surveillance 
and spot checks of all heavy vehicles travelling on Ontario roads; as well as monitoring the testing standards 
maintained by privately-owned heavy licensing facilities. 

Be it further resolved that this resolution be forwarded to the Minister of Transportation of Ontario, the Minister 
of Municipal Affairs and Housing, the MPP Glengarry-Prescott-Russell, the Ontario Provincial Police, AMO and all 
municipalities in Ontario. 

Carried 

Certified True Copy of Resolution 

Alison Collard, Clerk Date: 



 

 

 
 

 

 

 

 

______________________________________ 

Canton de Champlain
Résolution 
Réunion régulière du Conseil 

No. du point à l'ordre du jour: 11.1. 
No. du point 2025-120 

Titre: Conseiller Gerry Miner - Surveillance et contrôle des véhicules lourds en
Ontario 

Date: le 24 avril 2025 

Proposée par: Gérard Miner 
Appuyée par: Paul Burroughs 

Attendu que le Conseil du Canton de Champlain est de l'avis qu'une surveillance et un contrôle accrus des 
véhicules lourds en Ontario sont nécessaires pour assurer la sécurité des autres automobilistes, des 
propriétaires fonciers et des piétons. 

Qu'il soit résolu que le Canton de Champlain demande au gouvernement de l'Ontario d'accroître la surveillance et 
les vérifications de tous les véhicules lourds circulant sur les routes de l'Ontario, et de contrôler les normes de 
vérification maintenues par les installations privées d'immatriculation des véhicules lourds; et 

De plus, qu'il soit résolu que cette résolution soit transmise au ministre des Transports de l'Ontario, au ministre 
des Affaires municipales et du Logement, au député provincial de Glengarry-Prescott-Russell, à la Police 
provinciale de l'Ontario, à l'AMO et à toutes les municipalités de l'Ontario. 

Adoptée 

Copie certifiée conforme 

Alison Collard, greffière Date : 


